
Una nova política 
d'habitatge 

L'Ajuntament de Granollers i el nou Govern de la 
Generalitat de Catalunya, estem posant les bases d'una 
política d'habitatge. Treballar pel benestar de les perso-
nes és treballar per la cohesió social i també, per què no, 
per la cohesió nacional. 
Una de les polítiques que avui defineixen millor aquest 
objectiu és la política d'habitatge. No hi ha enquesta 
d'opinió, que no reflecteixi que els ciutadans i ciutada-
nes veuen en l'accés a l'habitatge un dels principals 
problemes del país i de les famílies. 
L'Ajuntament de Granollers, com el Govern, considera 
que cal garantir a totes les persones l'accés a un habitat-
ge digne que, recordem-ho, és un dret constitucional. 
Venim, però, d'on venim, d'una política en el passat del 
Govern de Catalunya, de ben poca cosa, com diu el 
tango "flaca, fané i descangallada", i de polítiques 
desencertades que ens han portat als preus prohibitius 
actuals. 

El Programa d'actuació municipal preveu l'impuls a la 
construcció d'habitatges de promoció pública de com-
pra o de lloguer. Doncs bé, al final d'aquest mandat, és 
a dir l'any 2007, a Granollers s'hauran començat o 
acabat aproximadament 690 habitatges de promoció 
pública, en les seves diverses modalitats, i a diferents 

barris de la ciutat, directament per l'Ajuntament o el 
Govern de la Generalitat, o bé per la cessió de sòl públic 
a diverses cooperatives. 
Hem encetat una nova política, que es basa en dos o tres 
elements que són fonamentals per al seu èxit. Una política 
a favor de la promoció del sòl públic i de control d'aquest 
sòl públic. La construcció d'habitatge protegit a través de 
la societat municipal Granollers Promocions o de 
r iNCASOL. I activar el mercat de l'habitatge de lloguer 
a través dels serveis d'intermediació, queja estem realit-
zant i que està donant bons resultats, tant per a l'habitatge 
posat al mercat, com per les mínimes incidències pro-
duïdes. 
Però no volem caure en el cofoisme, perquè també sabem 
que necessitem més d'aquests 690 habitatges per garantir 
aquest accés a un habitatge digne i a un preu raonable, a 
les persones que viuen a Granollers. És per això, per 
aquest compromís ferm, que en la revisió del nou plane-
jament de la nostra ciutat, i acompanyant el desplegament 
legislatiu del Govern de la Generalitat, d'esquerres i 
catalanista, preveurem la formació suficient de sòl públic, 
per seguir construint habitatge protegit. 
Perquè volem ser i som sensibles a un dels principals 
problemes que té la ciutadania del país i Granollers, és a 
dir, la dificultat d'accés a l'habitatge. 
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corresponents a l'inici del soten-ament de la ronda, en el 
tram que va de la línia del ferrocarril de França fins al 
pont que travessa el Congost. 
Segurs de la bondat de la proposta del soterrament de la 
ronda Nord, va caldre convèncer primer els socis de 
Govern per tal que s'estudiés tècnicament el soterra-
ment. Després, a tot el consistori, la resta de municipis 
i la mateixa Generalitat, que el soterrament no solament 
era viable, sinó que no hi havia cap argument en contra 
per tal que es portés a terme, amb 1' excepció de la manca 
de recursos econòmics. I ha calgut un nou Govern, de 
vocació municipalista, per tenir finalment el convenci-
ment - i , cal dir-ho, la satisfacció- que tot allò que s'ha 
anat plantejant els darrers anys des de l'Ajuntament de 

Granollers s'ha fet en el sentit correcte de la feina -tècnica 
i política- ben feta. 
Per tot això, ERC es felicita perquè el nou Govern de la 
Generalitat j a ha fet les primeres passes que calia per tal 
de soterrar les rondes. Ara només cal que els ajuntaments 
de la conurbació -amb el de Granollers al capdavant- fem 
la resta. Hi estem en camí. 
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